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Сьогодні, відбувся черговий прийом громадян. Зустріч з шепетівчанами провів міський
голова Михайло Полодюк. На прийом заздалегідь записалося 14 бажаючих
поспілкуватися з керівництвом міста.

  

Основні проблеми, з якими цього дня звертались місцеві жителі  - це питання
житлово‑комунальної сфери.

  

Серед тих хто зіткнувся з такою проблемою був місцевий житель, якого цікавила
процедура встановлення індивідуального опалення. Чоловікові роз'яснили послідовність
дій для правильного оформлення технічної документації, відповідно до чинного
законодавства.

  

До міського голови звернулась мешканка Шепетівки з приводу надання допомоги на
лікування. Михайло Іванович повідомив, що дане питання буде винесене на розгляд
відповідної комісії.

      

Також, на прийом прийшли шепетівчанки, які не бажали сплачувати рахунки за
вивезення сміття. В ході розмови жінки погодилися, що за послугу потрібно сплачувати.
Їм надали інформацію про графік вивезення сміття на їхній вулиці.

  

Загалом, міський голова уважно вислухав кожного заявника і детально роз'яснив
громадянам як вирішити ситуацію, тож деякі з питань були вирішені на місці, а решта, яка
потребує більш детального вивчення та опрацювання, передана на розгляд відповідним
управлінням, відділам та службам міста для вирішення.
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